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Protokół nr LII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 26 sierpnia 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 9:02, a zakończono o godz. 9:55 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, 

po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 14, co stanowi 

kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

2) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie deficytu 

budżetowego w celu realizacji inwestycji p.n. ”Racjonalizacja zużycia energii  

 w budynku mieszkalnym wielorodzinnym z punktem przedszkolnym w Mirkowie, 

gmina Wieruszów”, 

3) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2022 – 2031, 

5) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyłączenia się do apelu w sprawie 

obniżenia stawki VAT na drewno opałowe, 

6) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Wieruszów na rok 

szkolny 2022/2023, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie 

zasad pokrywania kosztów dotacji celowej udzielonej przez Gminę Wieruszów na 

dzieci będące mieszkańcami innych gmin uczęszczających do niepublicznego żłobka 

znajdującego się na terenie gminy Wieruszów, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki i kluby 

dziecięce na terenie Gminy Wieruszów, 

9) w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Pieczyskach, 

10) w sprawie zmiany przebiegu ulicy Osiedle Bajkowe w miejscowości Wieruszów, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Dobrydział w obrębie geodezyjnym Kuźnica Skakawska, oznaczonej nr ewid. 488/1 

o pow. 1, 4795 ha, 

12) w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie  

w Poznaniu projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Wieruszów, 

13) w sprawie wpisania do Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

15) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Wieruszów na lata 2021 – 2026, 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 



 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przesłany, był także  

omawiany na Komisji, po czym zapytał, czy radni zgłaszają pytania. Radni nie mieli uwag  

do przedmiotowego projektu uchwały wobec czego radna Marlena Ciężka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie oceniła planowane zaciągnięcie kredytu co umożliwi przeznaczenie 

uzyskanych środków na sfinansowanie deficytu w 2022 roku. (opinia  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

2) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie deficytu 

budżetowego w celu realizacji inwestycji p.n. "Racjonalizacja zużycia energii  

w budynku mieszkalnym wielorodzinnym z punktem przedszkolnym w Mirkowie, 

gmina Wieruszów", 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po czym 

zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna Marlena 

Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja przychyliła się do 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska będącej warunkiem 

uzyskania dotacji stanowiącej jedno ze źródeł  finansowania zadania "Racjonalizacja zużycia 

energii w budynku mieszkalnym wielorodzinnym z punktem przedszkolnym w Mirkowie, 

gmina Wieruszów"(opinia  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie deficytu budżetowego w celu 

realizacji inwestycji p.n. "Racjonalizacja zużycia energii w budynku mieszkalnym 

wielorodzinnym z punktem przedszkolnym w Mirkowie, gmina Wieruszów", 

 

Wyniki głosowania: 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

3) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czy zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu Marlena Ciężka przedstawiła pozytywną opinię wydaną do 

przedmiotowego projektu uchwały.(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022,     

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzoną 

zmianę w budżecie określającą aktualizację dochodów bieżących i majątkowych oraz 

planowanych wydatków bieżących i majątkowych. Wskaźnik obsługi długu wyniesie na 

koniec roku 5,13 % i nie przekroczy określonych ustawowo limitów wynikających z ustawy  

o finansach publicznych (12,71). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 - 2031,  



 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

5) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyłączenia się do apelu w sprawie 

obniżenia stawki VAT na drewno opałowe, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Marcin Piluch przedstawił pozytywną opinię Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. Radni uznali, że w obecnej sytuacji ekonomiczno-społecznej związanej z rosnącymi 

cenami źródeł energii poparcie przedmiotowego apelu znajduje swoje uzasadnienie. Uznając 

słuszność inicjatywy ujętej w petycji i podzielając stanowisko podmiotu wnoszącego, 

Komisja uznała także za zasadne rozpowszechnienie informacji o podjętej inicjatywie  

i możliwości jej poparcia wśród mieszkańców gminy. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej przyłączenia się do apelu w sprawie obniżenia stawki VAT na 

drewno opałowe, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 6) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Wieruszów na rok 

szkolny 2022/2023, 

Radni po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią nie wnieśli pytań  

i uwag wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Mirosława Jakubczaka o przedstawienie 



opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Radny 

poinformował, że mając na uwadze konieczność zapewnienia dzieciom i młodzieży  

z niepełnosprawnościami bezpłatnego transportu bądź zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, zaproponowana w uchwale cena paliwa obliczona jako średnia cen z trzech stacji, 

pozwoli na wyliczenie rodzicom wysokości zwrotu kosztów przewozu.(opinia stanowi 

załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Wieruszów na rok szkolny 2022/2023, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie 

zasad pokrywania kosztów dotacji celowej udzielonej przez Gminę Wieruszów na dzieci 

będące mieszkańcami innych gmin uczęszczających do niepublicznego żłobka 

znajdującego się na terenie gminy Wieruszów, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Radny Jakubczak poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony 

Środowiska pozytywnie oceniła zawarcie porozumienia z gminą Galewice, które pozwoli na 

ustalenie zasad finansowania opieki dzieci z tamtejszego terenu w niepublicznym żłobku 

znajdującym się na terenie gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie zasad pokrywania 

kosztów dotacji celowej udzielonej przez Gminę Wieruszów na dzieci będące mieszkańcami 

innych gmin uczęszczających do niepublicznego żłobka znajdującego się na terenie gminy 

Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki i kluby 

dziecięce na terenie Gminy Wieruszów, 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i pytań do projektu i wobec 

ich braku poprosił Mirosława Jakubczaka – Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która 

omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Jakubczak poinformował, że 

Komisja uznała, iż podjęcie niniejszej uchwały wynika z konieczności rozszerzenia zakresu 

udzielania dotacji dla dzieci z terenu gminy Galewice, które będą uczęszczały do 

nowopowstałej placówki niepublicznego żłobka w Cieszęcinie. (opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki i kluby 

dziecięce na terenie Gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

9) w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Pieczyskach, 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad przesłanym projektem uchwały. Wobec braku 

pytań i uwag ze strony radnych, po raz kolejny poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji. Radny 

Jakubczak poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Zaproponowany w uchwale wybór Królowej Jadwigi na patrona Szkoły Podstawowej  

w Pieczyskach znajduje uzasadnienie w jej bogatym życiorysie, który stanowi wzór do 

naśladowania we współczesny świecie. Pozwoli na wychowanie uczniów w duchu nauki  

i wartości oraz umożliwi kształtowanie kolejnych pokoleń absolwentów szkoły. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 



Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania imienia Szkole Podstawowej w Pieczyskach,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

10) w sprawie zmiany przebiegu ulicy Osiedle Bajkowe w miejscowości Wieruszów, 

Radni – członkowie Komisji, po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią 

nie wnieśli pytań i uwag wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Piotra Niełacnego  

o przedstawienie opinii Komisji Prawa i Samorządności. Radny poinformował, że 

zaproponowana w uchwale zmiana przebiegu ulicy jest zgodna z obowiązującymi na tym 

obszarze miejscowym planem oraz umożliwi przychylenie się do wniosku o nadanie nazwy 

drodze wewnętrznej złożonego przez właścicielkę działki, na której planowana jest dalsza 

część drogi. Komisja rekomenduje Radzie podjęcie niniejszej uchwały. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany przebiegu ulicy Osiedle Bajkowe w miejscowości Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

Zarządzona została przez Przewodniczącego Rady 5 minutowa przerwa. 

Obrady wznowiono o godzinie 9:36 



11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Dobrydział w obrębie geodezyjnym Kuźnica Skakawska, oznaczonej nr ewid. 488/1  

o pow. 1, 4795 ha, 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radny Marek Gotfryd zapytał, czy do umowy sprzedaży można wprowadzić zapis, 

warunkujący przeznaczenie działki pod zabudowę jedno- lub wielorodzinną. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Rafał Przybył, który wyjaśnił, że omawiany teren jest 

przeznaczony wyłącznie pod zabudowę mieszkaniową i taki zapis będzie wprowadzony do 

umowy. 

Radni nie wnieśli więcej pytań wobec tego faktu została odczytana opinia, którą Komisja 

Gospodarcza i Budżetu, wypracowała na swoim posiedzeniu. Radna Marlena Ciężka 

poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zamiar zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wieruszów. Działka zabudowana budynkiem mieszkalnym w złym stanie 

technicznym wymaga ekonomicznie uzasadnionego remontu, który przewyższa koszty 

budowy nowych domów. Zaproponowane w uchwale zbycie nieruchomości  

i przekwaterowanie mieszkańców zamieszkujących budynek w ocenie Komisji jest 

racjonalnym rozwiązaniem. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Dobrydział w obrębie 

geodezyjnym Kuźnica Skakawska, oznaczonej nr ewid. 488/1 o pow. 1, 4795 ha, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

12) w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Poznaniu 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Wieruszów, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych czy zgłaszają pytania. 



Radna Marlena Ciężka poinformowała radnych, że członkowie Komisji po zapoznaniu się  

z uzasadnieniem do projektu oraz wyjaśnieniami Tomasza Jezierskiego, Naczelnika Wydziału 

Inwestycji i Zamówień Publicznych wydali pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. Przedłożony projekt jest kontynuacją dalszego postępowania dotyczącego 

opracowania i przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddała uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Poznaniu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Wieruszów, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

13) w sprawie wpisania do Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec brak pytań i uwag ze strony radnych, opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska do przedmiotowego projektu uchwały odczytał radny 

Jakubczak. Członkowie Komisji nie mieli uwag do projektu uchwały mającego na celu 

podziękowanie i uhonorowanie Pana Andrzeja Olbromskiego za jego osobiste zaangażowanie 

i poświęcenie na rzecz rozwoju Gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

wpisania do Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

TAK: 14, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

TAK (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  



NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

Przechodząc do kolejnego punku porządku obrad, Przewodniczący Rady poinformował 

radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na posiedzeniu Komisji  

 i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag wobec czego 

Przewodniczący  Komisji Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi radny Jarosław 

Dębski odczytał opinię do omawianego projektu. Komisja pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały będący realizacją zadań własnych gminy. Zmiana wysokości kosztu minimalnej 

stawki godzinowej za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze jest 

adekwatna do rosnących cen rynkowych i umożliwi zaspokojenie codziennych potrzeb 

życiowych osób wymagających wsparcia. Wdrożenie ustalonej stawki z mocą wsteczną 

pozwoli na wypłatę wynagrodzenia ustalonego i deklarowanego podczas naboru. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

15) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Wieruszów na lata 2021 - 2026, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także 

omawiany na Komisji, po czym zapytał, czy radni zgłaszają pytania. 



Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wieruszów na lata 2021 - 

2026,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do 

Burmistrza za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radny Marcin Piluch interpelował w sprawie budowy nowoczesnego monitoringu wizyjnego. 

5. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LI sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 



Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Mirosław Jakubczak zwrócił się z prośbą do Burmistrza, aby przy ewentualnej  

sprzedaży nieruchomości w Kuźnicy Skakawskiej część pozyskanych środków przeznaczyć 

na podłączenie oświetlenia lub wykonanie przyłącza do sieci elektroenergetycznej przy 

obiekcie sportowym w Podzamczu. 

Radny Czesław Wróblewski wystąpił z pytaniem, czy w tym roku zostanie zrealizowana 

dokumentacja projektowa na ulicę: Broniewskiego, Sienkiewicza, Konopnickiej, Spacerowej. 

Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Marta Siubijak, która wyjaśniła, że dokumentacja 

projektowa jest w trakcie realizacji, ponieważ został on rozszerzona o projekt kanalizacji 

deszczowej. 

Radny Kacper Owczarski wystąpił z wnioskiem o zamontowanie lustra drogowego przy ulicy 

Klasztornej i Polnej w Wieruszowie. 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

9. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 9:55 

posiedzenie LII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                Adam Śpigiel 


